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Dočtete se v tomto čísle: 

Rekonstrukce náměstí Republiky došla   str. 5
do fi nále                  

Rozhovor s místostarostou města   str. 8
Pavlem Lintnerem 

MĚSÍČNÍK MĚSTA SOBĚSLAVI ROČNÍK 28    leden 2019
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Všem našim čtenářům přejeme krásné vánoční 
svátky a vše nejlepší do roku 2019! :)

Velké množství návštěvníků si přišlo užít rozsvícení vánočního stromu a doprovodný program, který uváděl moderátor rádia Blaník. Jako host akce 
vystoupil zpěvák Josef IX. se svou kapelou. Návštěvníky přivítal starosta města Jindřich Bláha. S diváky vylosoval jedno dítě, které spolu s ním 
rozsvítilo nejen první svíčku na adventním věnci, ale i soběslavský vánoční strom.                   Autor fota: Miloš Bučinský
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Úřední den notáře
MěÚ, nám. Republiky 59

II. patro č. dveří 318
JUDr. Stanislav Hroch

Středa 9. 1. a 23. 1. 
od 13:00 do 16:00
Tel. 602 496 375

NEPŘEHLÉDNĚTE 

  
    

VYZKOUŠEJTE NOVOU  
APLIKACI V OBRAZE!

Stáhněte si na webové ad-
rese www.musobeslav.cz 
do svého mobilního te-
lefonu aplikaci V obraze  
a mějte aktuality, přehled 
kulturních akcí a důležité 

informace z města přehledně na jednom místě. 
Aplikace je dostupná v Google play i App Store.  
                           redakce

ÚŘEDNÍ DNY VZP
Klientské pracoviště v Soběslavi je otevřeno kaž-
dé 1. a 3. úterý v měsíci, vždy od 11:30 do 14:30 
hodin. (Městský úřad Soběslav – velká zasedací 
síň, dveře č. 318 – 3. patro)

   01.01.2019 (zavřeno)   15.01.2019

   05.02.2019      19.02.2019 

   05.03.2019    19.03.2019

   02.04.2019    16.04.2019

   07.05.2019    21.05.2019

   04.06.2019    18.06.2019

redakce

• 1. 1. Slavnostní otevření náměstí a novoroční ohňostroj, náměstí 
Republiky, 17 h

• 12. 1. Off – road fichtel day 2019, areál AMK Soběslav, rozjížďky 
11.15 h, start kategorie Klasik 12.30 h, Sport 13.45 h (pozávodní 
párty v restauraci v Klenovicích, kde zahraje kapela Badys Beat) 

• 13. 1. Paul Batto & Ondra Kříž – koncert, kino, 19 h

• 16. 1. „Od Tábora…“ Z Číny do Tibetu – přednáška z cyklu „Od 
Tábora až k nám.“, Blatské muzeum-Rožmberský dům, 17 h

• 17. 1. Vandráci - vyprávění Pavla Lišky a Jana Révaie o jejich 
dobrodružství na dvou kolech, kulturní dům, 16.30 a 19 h

• 23. 1. „Staré i nové zvěsti“ o jihočeské tulačce – přednáška v rám-
ci historicko-vlastivědného cyklu „Staré i nové zvěsti.“, Blatské 
muzeum-Rožmberský dům, 17 h, více na str. 11

• 24. 1. Andrea Kalivodová a Jakub Pustina – Nejkrásnější světo-
vé písně, koncert, kulturní dům, 19 h

• 25. 1. Rybářský ples, hraje Elizabeth, kulturní dům, 20 h

• 27. 1. O křišťálovém srdci - pohádka, kulturní dům,10.30 h

• 27. 1. Deskohraní, kinokavárna, 14 - 17 h

Únorové plesy:

• 2. 2.  Ples všech přátel motorismu, k poslechu a tanci zahraje ka-
pela Contraband, sál restaurace Klenovice, 20 h

• 8. 2.  Společenský ples, vystoupí Helena Zeťová, Fordance Orches-
tra ČB a Cimbálovka z Milotic, kulturní dům, 19.30 h

• 22. 2. Sportovní ples, hraje Klaret – Strážský výběr, kulturní dům, 20 h

• 23. 2. Staročeský bál, hraje Vysočinka, kulturní dům, 19 h 

17:00
17:50
18:00
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Usnesení č. 2/305/2018
Rada města projednala návrh změny rozpoč-
tu města na rok 2018 – rozpočtové opatření 
č. 4/2018 – předložený pracovnicí fi nančního 
odboru MěÚ Mgr. Lucií Krejčí a doporučuje 
jej zastupitelstvu města ke schválení.

Usnesení č. 2/306/2018
Rada města projednala návrh rozpočtu měs-
ta na rok 2019 zpracovaný pracovnicí fi nanč-
ního odboru MěÚ Mgr. Lucií Krejčí a dopo-
ručuje jej zastupitelstvu města ke schválení. 

Usnesení č. 2/307/2018 
Rada města projednala střednědobý výhled 
rozpočtu města na roky 2020–2022 zpraco-
vaný pracovnicí fi nančního odboru MěÚ Mgr. 
Lucií Krejčí a doporučuje jej zastupitelstvu 
města ke schválení. 

Usnesení č. 2/308/2018
Rada města projednala aktualizaci Plánu 
fi nancování obnovy vodovodů a kanalizací na 
období 2019 až 2028 zpracovanou provozo-
vatelem vodohospodářského majetku města 
– ČEVAK, a. s., České Budějovice, a doporuču-
je ji zastupitelstvu města ke schválení. 

Usnesení č. 2/309/2018
Rada města souhlasí s programem 2. zase-

dání Zastupitelstva města Soběslavi, které 
se uskuteční v pondělí 17. 12. 2018 od 18:00 
hod. v malém sále Kulturního domu města 
Soběslavi: 

1. Svěření úkolů místostarostovi měs-
ta

2. Změna č. 4 rozpočtu města v roce 
2018

3. Rozpočet města na rok 2019
4. Střednědobý výhled rozpočtu měs-

ta do roku 2022
5. Stanovení odměn neuvolněným 

členům ZM
6. Plán fi nancování obnovy vodovodů 

a kanalizací na období 2019 až 2028
7. Majetkové převody
8. Různé

Usnesení č. 2/310/2018
Rada města souhlasí se změnou rozpočtu 
Senior-domu Soběslav v roce 2018 dle ná-
vrhu předloženého ředitelkou Senior-domu 
Soběslav Ing. Zinou Petráskovou.
  
Usnesení č. 2/311/2018
Rada města schvaluje roční odměnu jed-
nateli Správy města Soběslavi, s. r. o., 
p. Vladimíru Faladovi, ředitelce Senior
-domu Soběslav Ing. Zině Petráskové, řediteli 
ZŠ E. Beneše Mgr. Vlasti milu Říhovi, řediteli 
ZŠ Komenského Mgr. Janu Holasovi, ředitel-
ce MŠ Duha Mgr. Aleně Krejčové, ředitelce 
MŠ v Nerudově ulici Bc. Evě Kuklové, řediteli 
KDMS Mgr. Petru Valešovi, jednateli Správy 
lesů města Soběslavi, spol. s r. o., Ing. Petru 

Matoušovi, paní Janě 
Hákové, která je pově-
řená řízením Polikliniky 
Soběslav, a tajemníkovi 
MěÚ Soběslav Ing. Rad-
ku Bryllovi dle předlože-
ného návrhu.

Usnesení č. 2/312/2018
Rada města na základě poptávkového říze-
ní organizovaného ředitelkou Senior-domu 
Soběslav Ing. Zinou Petráskovou souhlasí 
s pořízením investi čního majetku – magne-
toterapeuti ckého přístroje od fi rmy Biomag 
Medical, s. r. o., Jičín, za celkovou cenu 67.159 
Kč včetně DPH do majetku organizace. 

Usnesení č. 2/313/2018
Rada města na základě žádosti  ředitele Kul-
turního domu města Soběslavi Mgr. Petra Va-
leše souhlasí s pořízením investi čního majet-
ku – nového účetního so� waru Ginis Express 
SQL za celkovou cenu 58.000 Kč. Majetek 
bude pořízen z prostředků organizace. 

Usnesení č. 2/314/2018
Rada města souhlasí s poskytnutí m fi nanční-
ho příspěvku ve výši 35.000 Kč ze schválené-
ho rozpočtu města na rok 2018 občanskému 
sdružení Prevent 99, z. ú., Strakonice, na 
úhradu části  nákladů  spojených se zajišťová-
ním proti drogové prevence v Soběslavi. 

Usnesení č. 2/315/2018
Rada města souhlasí s poskytnutí m fi nanční-
ho příspěvku ve výši 1.000 Kč ze schváleného 

        ZPRÁVY Z MĚSTA

USNESENÍ
2. schůze Rady města Soběslavi, která 

se konala 27. listopadu 2018.

Vážení spoluobčané,
blíží se konec kalendářního roku a s ním přichází i bilancování. Dovolte mi tedy, abych připomněl významné akce 
z roku 2018. 
Letos byla dokončena rekonstrukce náměstí jeho centrální částí. Tato akce byla časově i organizačně velmi náročná 
a představovala velké omezení při průchodu centrem města. Chtěl bych proto všem poděkovat za trpělivost v průběhu 
stavebních prací. Náměstí by mělo být hlavním prostorem dění ve městě, a proto bychom jej chtěli v příštích letech 
výrazně oživit, a to nejen v letních měsících. 
Druhou velkou investiční akcí bylo odbahnění Nového rybníka a oprava jeho hráze. Práce byly náročné nejen vzhle-
dem ke klimatickým podmínkám, ale především pro zachování a ochranu vzácné fl óry a fauny, která se zde vyskytuje. 
Na odbahnění Nového rybníka jsme měli dotaci z evropských fondů.  
V roce 2019 bude dokončena rekonstrukce domu čp. 1/I (staré radnice), ve které vzniknou reprezentační prostory pro 
potřeby města, městského úřadu i pro spolkovou činnost. V jarních měsících bude zahájena kompletní přestavba smu-
teční síně na hřbitově v Soběslavi. Důležitou investiční akcí je dokončení „zateplení“ zimního stadionu včetně nákupu 
nové rolby. Připravena je také nástavba Senior-domu Soběslav, kde budeme žádat o dotaci na její realizaci.  Naplno běží 
příprava úpravy veřejných prostor u gymnázia a ZŠ E. Beneše a u kulturního domu a hradu. O průběhu jednotlivých 
investičních akcí města Vás budeme v Soběslavské hlásce pravidelně informovat. 
Děkuji všem, kteří se podíleli na společenském životě ve městě v roce 2018.
Vážení spoluobčané, 
do nového roku 2019 přeji Vám, Vašim rodinám i Vašim blízkým pevné zdraví, pohodu a radost ze života. 

Ing. Jindřich Bláha, starosta města
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rozpočtu města na rok 2018 Rodičovskému 
centru Sobík, z. s., Soběslav, na úhradu čás-
ti nákladů  spojených s pořádáním kulturní 
akce „Sobíkova mikulášská metelice“, která 
se bude konat 2. 12. 2018 v Kulturním domě 
města Soběslavi.

Usnesení č. 2/316/2018
Rada města souhlasí s poskytnutím finanč-
ního příspěvku ve výši 35.000 Kč ze schvá-
leného rozpočtu města na rok 2018 vodác-
kému kroužku při DDM Soběslav na nákup 
nové sjezdové lodě pro děti z kroužku.  

Usnesení č. 2/317/2018
Rada města souhlasí s uzavřením smlou-
vy mezi městem Soběslav a agenturou 
JV AGENCY, s. r. o., Benešov, na uspo-
řádání kulturního programu pro veřej-
nost při „Rozsvícení vánočního stro-
mu v Soběslavi“ ve spolupráci s Rádiem 
Blaník, které se uskuteční 2. 12. 2018  
od 15:00 hodin na náměstí Republiky 
v Soběslavi, za cenu 35.000 Kč + DPH.   

Usnesení č. 2/318/2018
Rada města doporučuje zastupitel-
stvu města schválit prodej pozemku  
p. č. 1169/8 o výměře 115 m2  ve vlast-
nictví města Soběslavi p. Karlu Hoff-
mannovi, Soběslav, a koupi pozemků  
p. č. 1182/2 o výměře 43 m2 a p. č. 1182/3  
o výměře 7 m2 od manželů Dany a Karla Hoff 
mannových, Soběslav, vše v k. ú. Soběslav, 
rozdíl v ceně pozemků doplatí p. Karel Hoff-
mann městu ve výši 25.390 Kč. 

Usnesení č. 2/319/2018
Rada města souhlasí s uzavřením dodatku 
č. 7 ke smlouvě o nájmu ze dne 3. 11. 2004 
mezi městem Soběslav a Správou lesů měs-
ta Soběslavi, spol. s r. o., Soběslav, který řeší 
snížení nájemného na 500.000 Kč ročně 
z důvodu poklesu ceny dřeva v souvislosti 
s kůrovcovou kalamitou.  

Usnesení č. 2/320/2018
Rada města souhlasí s uzavřením nové 
smlouvy o nájmu mezi městem Soběslav  
a Diakonií ČCE – středisko Rolnička, 
Soběslav, na pronájem budovy ve vlastnictví 
města čp. 700 v Mrázkově ulici, Soběslav III, 
na pozemku p. č. 2151/31 v k. ú. Soběslav 
(bývalá budova Chanos) a přilehlých pozem-
ků v oploceném areálu o celkové výměře  
2 537 m2 na dobu určitou, tj. od 1. 1. 2019 
do 31. 12. 2023. 

Usnesení č. 2/321/2018
Rada města souhlasí s uzavřením příkazní 
smlouvy mezi městem Soběslav a Stavební 
poradnou, spol. s r. o., České Budějovice, na 
zajištění zadávacího řízení na veřejnou za-
kázku „Smuteční síň na hřbitově v Soběslavi 
– stavební úpravy“ za cenu 45.000 Kč + DPH.

Usnesení č. 2/322/2018
Rada města souhlasí s poskytnutím finanč-
ních prostředků ze schváleného rozpočtu 

města v roce 2018 ve výši 36.907,50 Kč pro 
ZŠ Komenského a 39.700,50 Kč pro ZŠ E. Be-
neše v souvislosti s nákupem interaktivních 
učebních pomůcek od Nakladatelství Fraus, 
s. r. o., Plzeň.

Usnesení č. 2/323/2018
Rada města souhlasí na základě žádosti ře-
ditelky Mateřské školy DUHA Soběslav, sídli-
ště Míru 750, Mgr. Aleny Krejčové s přijetím 
věcného daru – 7 ks skládaček Bookid Toys 
za cenu 1.323 Kč včetně DPH od fyzické oso-
by do majetku školy. 

Usnesení č. 2/324/2018
Rada města souhlasí s obsazováním uvolně-
ných bytů v domě s pečovatelskou službou 
v ulici Mrázkova čp. 745/III v Soběslavi dle 
návrhu předloženého sociálně zdravotní ko-
misí rady města. 

Usnesení č. 2/325/2018
Rada města souhlasí na návrh bytové komi-
se s přenecháním městského bytu velikosti 
1+0 na adrese Soběslav, část Soběslav II, 
tř. Dr. Edvarda Beneše čp. 59/34, do nájmu 
p. Albertu Metelcovi.

Usnesení č. 2/326/2018
Rada města jmenuje komisi pro výběr doda-
vatele akce „Přírodní vzdělávací zahrada ZŠ 
Soběslav“, který se uskuteční 10. 12. 2018 
v 13:00 hod. na MěÚ Soběslav, a dále pro 
výběr dodavatele akce „Výměna kotlů v ply-
nové kotelně KD Soběslav“, který se usku-
teční 10. 12. 2018 v 14:00 hod. na MěÚ 
Soběslav, v následujícím složení: 

členové: 
Ing. Jindřich Bláha – starosta města
Mgr. Petr Valeš – člen RM
Mgr. Irena Molíková – členka ZM

náhradníci:
Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města
Mgr. Alena Krejčová – členka RM
Mgr. Milan Dančišin – člen ZM 

Usnesení č. 3/327/2018
Rada města souhlasí s realizací investičních 
akcí (komunikace, chodníky, parkoviště, pa-
mátky, vodohospodářské stavby a ostatní) 
v roce 2019 dle předloženého návrhu. 

Usnesení č. 3/328/2018
Rada města souhlasí s plánem investic vo-
dohospodářského majetku na rok 2019 
zpracovaným provozovatelem vodohospo-
dářského majetku města – firmou Čevak,  
a. s., České Budějovice. 

 
 

Usnesení č. 3/329/2018
Rada města souhlasí s uzavřením dodatku  
č. 3 ke smlouvě o dílo mezi městem Soběslav 
a firmou Spilka a Říha, s. r. o., Soběslav, na 
akci „Stavební úpravy domu čp. 1 na náměs-
tí Republiky v Soběslavi“, kterým se upřes-
ňují práce památkové podstaty v roce 2018. 

Usnesení č. 3/330/2018
Rada města bere na vědomí informaci  
o stavu pohledávek města Soběslavi  
a o odpisu nedobytných pohledávek  
k 30. 11. 2018 z účetnictví města předložený 
pracovnicí finančního odboru MěÚ Soběslav 
paní Andreou Jelínkovou. 

Usnesení č. 3/331/2018
Rada města souhlasí s konáním oslav Obce 
baráčníků v Soběslavi na náměstí Republiky 
dne 25. 5. 2019. 

Usnesení č. 3/332/2018
Rada města souhlasí s uzavřením smlouvy 
mezi městem Soběslav a společností CE-
TIN, a. s., Praha, o realizaci překládky sítě 
elektronických komunikací na pozemcích 
p. č. 4022/68, 4022/78 a st. p. č. 833, vše  
v k. ú. Soběslav, v souvislosti s přípravou pro-
jektu „Revitalizace autobusového nádraží  
v Soběslavi – dopravní přestupní terminál“. 

Usnesení č. 3/333/2018
Rada města souhlasí s uzavřením dodatku 
č. 24 ke smlouvě o zabezpečení likvidace 
komunálních odpadů ve městě Soběslav ze 
dne 18. 12. 1995 uzavřené mezi městem 
Soběslav a firmou Rumpold, s. r. o., provo-
zovna Tábor, kterým se stanovuje cena za 
likvidaci komunálních odpadů v roce 2019 
na částku 3.886.350 Kč + DPH. 

Usnesení č. 3/334/2018
Rada města souhlasí s uzavřením dodatku  
č. 42 ke smlouvě o zabezpečení separo-
vaného sběru ve městě Soběslav ze dne  
26. 6. 1996 uzavřené mezi městem Soběslav  
a firmou Rumpold, s. r. o., provozovna  
Tábor, na zajištění svozu a likvidace sepa-
rovaného sběru v Soběslavi a městských 
částech Chlebov a Nedvědice v roce 2019  
za cenu 1.069.174 Kč + DPH.

Usnesení č. 3/335/2018
Rada města souhlasí s uzavřením dodatku  
č. 1 ke smlouvě o převzetí, využití a odstraně-
ní odpadu uzavřené mezi městem Soběslav 
a firmou Rumpold, s. r. o., provozovna  
Tábor, kterým se doplňuje seznam odebíra-
ných odpadů ve sběrném dvoře v Soběslavi 
uvedených v příloze č. 1 smlouvy.

Usnesení č. 3/336/2018
Rada města stanovuje ceny svozu a likvida-
ce komunálního odpadu pro podnikatelské  
a ostatní subjekty (mimo občanů) na rok 
2019 následujícím způsobem:
• týdenní svoz popelové nádoby 110 l … 

2.700 Kč,
• sezonní svoz popelové nádoby 110 l … 

1.190 Kč,

USNESENÍ
3. schůze Rady města Soběslavi, která  

se konala 11. prosince 2018.
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• týdenní svoz popelové nádoby 240 l  

... 5.400 Kč,
• týdenní svoz kontejneru 1100 l   

…     17.990 Kč,
• sezonní svoz kontejneru 1100 l   

… 8.990 Kč.

Ceny jsou stejné jako v roce 2018 a jsou uve-
deny včetně DPH.

Usnesení č. 3/337/2018
Rada města souhlasí s uzavřením nové smlou-
vy o nájmu pozemku mezi městem Soběslav a 
paní Leou Sukupovou Hrmovou, Tábor, na pro-
nájem pozemku p. č. 2551/14  v k. ú. Soběslav  
o výměře 40 m2 na dobu určitou, tj. od 1. 1. 
2019 do 31. 12. 2023.

Usnesení č. 3/338/2018
Rada města souhlasí s poskytnutím finanční-
ho příspěvku ve výši 15.000 Kč ze schválené-
ho rozpočtu města na rok 2018 Farní charitě 
Tábor – centru adiktologických služeb Auritus 
na úhradu části nákladů spojených s provo-
zem kontaktního a poradenského centra  
v Táboře pro lidi ohrožené drogou. 

 

Usnesení č. 3/339/2018
Rada města schvaluje výsledek výběrového 
řízení na pojištění majetku, odpovědnosti  
a vozidel města pro rok 2019 organizovaného 
makléřem města – firmou GrECo JLT Czech 
Republic, s. r. o., České Budějovice. Vítězem 
výběrového řízení se stala Česká pojišťovna,  
a. s., za částku 32.471 Kč – odpovědnost, 
29.916 Kč – vozidla a 310.562 Kč – majetek. 

Usnesení č. 3/340/2018
Rada města souhlasí s uzavřením dodatku  
č. 1 ke smlouvě o dílo mezi městem Soběslav 
a firmou Strabag, s. r. o., Praha, provozní jed-
notka Soběslav, kterým se prodlužuje dokon-
čení opravy chodníků v ulicích Okružní, Lusti-
gova a Dr. Studničky v Soběslavi ve výši cca 
300.000 Kč do 30. 6. 2019.

Usnesení č. 3/341/2018
Rada města bere na vědomí informaci  
ředitele KDMS Mgr. Petra Valeše o přípravě  
a organizačním zajištění slavnostního ote-
vření náměstí Republiky v Soběslavi, které se 
uskuteční 1. 1. 2019 od 16 do 18 hodin.

Usnesení č. 3/342/2018
Rada města schvaluje výsledek výběrové-

ho řízení na dodavatele akce „Výměna kot-
lů v plynové kotelně KD Soběslav“, které se 
uskutečnilo 10. 12. 2018 na MěÚ Soběslav. 
Vítězem výběrového řízení se stala firma TIP-
-N+V, s. r. o., Soběslav, za cenu 1.107.170 Kč 
+ DPH.

Usnesení č. 3/343/2018
Rada města souhlasí se zproštěním po-
vinnosti odvést část poplatku z ubytování 
Automotoklubu Soběslav v AČR, p. s., za 
výběr v ATC Karvánky v roce 2018 ve výši  
30.000 Kč za podmínky, že tato finanční část-
ka bude použita na modernizaci a vybavení 
dětského dopravního hřiště a zkušebního 
polygonu pro závěrečné praktické zkoušky 
motocyklů v areálu AMK Soběslav u letiště. 

Usnesení č. 3/344/2018
Rada města souhlasí s rozšířením programu  
2. zasedání Zastupitelstva města Soběslavi, 
které se uskuteční 17. 12. 2018 od 18:00 
hod. v malém sále Kulturního domu města  
Soběslavi, o bod:

- Schválení podání žádosti o dotaci na 
akci „Nástavba S-domu Soběslav“. 

REKONSTRUKCE NÁMĚSTÍ REPUBLIKY DOŠLA DO FINÁLE
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V listopadu stavební fi rma dokončila práce 
na centrální ploše náměstí . Rekonstrukce ná-
městí  Republiky tak dokončením poslední 
etapy úspěšně došla do fi nále. Na zhotovení 
projektu se podílely fi rmy Spilka a Říha s.r.o. 
a Kavex Bohemia s.r.o. Přípravy byly zahájeny 
již v březnu, kdy byly na náměstí  odstraněny 
některé stromy a keře. Kácení bylo provedeno 
v souladu s projektovou dokumentací, zpraco-
vanou Ing. Popelovou s ohledem na zdravotní 
stav dřevin. Poté odstartovaly práce na jižní 
a jihozápadní straně náměstí  naproti  městské 
policii a DK a postupovaly na východ směrem 
ke kašně, mariánskému sloupu a severovýchod-
ní části  náměstí .  Rozebrala se dlažba a  proved-
ly se kompletně nové rozvody elektroinstalace, 
veřejného osvětlení, vodovodních řadů,  kanali-
zace a závlahového systému. Vodovodní řad je 
napojen také na kašnu, která se v příští m roce 
po delší přestávce opět naplní vodou. V prvních 
měsících souběžně se zemními pracemi probí-
hal také archeologický výzkum, během kterého 
se podařilo nalézt některé unikátní archeolo-
gické nálezy, včetně pece ze 13. století . Na pro-
bíhající výzkum ale byla vázaná i stavební fi rma 
a došlo proto k pozdržení stavebních prací a od-
sunu termínu dokončení rekonstrukce.  

V srpnu bylo uzavřeno parkoviště u kostela 
sv. Petra a Pavla a stavební práce se přesunuly 
i tam. V září byly obnoveny zelené plochy 
a zaset trávník na východní a jihovýchodní stra-
ně náměstí , který byl v říjnu již pěkně vzrostlý 
a zelený. V té době také začala fi rma Kavex 
Bohemia s.r.o. dláždit náměstí  Republiky a po-
stupně mu dala soudobý vzhled. Postupovala 
od jihu k severu a v říjnu se již z městské věže 
naskytnul pěkný pohled na velkou část zadláž-
děného náměstí  okolo kašny, mariánského 
sloupu a naproti  městské policii a DK. V rámci 
závěrečné etapy v druhé polovině října a v lis-
topadu byla pokládána dlažba na ploše vedle 
kostela sv. Petra a Pavla a zrekonstruováno 
bylo také parkoviště na severní straně centrální 
plochy náměstí . Podél parkovacích míst vznikl 
nový chodník a plocha, která byla poseta trávou 
a pokvetou na ní letničky.

Na dláždění náměstí  se podílela skupina tří 
pracovníků pod vedením Roberta Ambrože. 
Materiál se za pochodu změnil a bylo třeba 
jej zadat dodatečně hned třem fi rmám, aby se 
sti hl vyrobit. „V ten samý den, co nám dovezli 
poslední materiál, jsme skončili. Jinak tady ale 
žádné problémy nebyly. Pracovalo se dobře,“ 
vysvětlil R. Ambrož. Co pro jiného může být 
fyzicky náročná práce, dle Roberta Ambrože 
náročné nebylo a dláždění měl místo posilov-
ny. Zajímavostí  také bylo, že se po stavbě vět-
šinu času pohyboval bos.  Prý si na to zvykl, 

JAK ŠEL ČAS

Duben 2018

červen - červenec 2018 
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více mu to vyhovuje a často bez bot chodí i v zimě. 
Na otázku, co pro něj bylo nejnáročnější, odpově-
děl: „Složité bylo především vše správně rozměřit a 
připravit podloží, to záviselo na firmě Spilka a Říha. 
Pak se již jen materiál nařezal a skládal do betonu 
a do drtě, aby byl tvrdší podklad a dlažba udržela i 
kamiony.“ Z rozhovoru jsme se dozvěděli, že dlažba 
na náměstí je dostatečně pevná. Pokud se ale na ní 
budou na místě točit těžkotonážní vozidla, časem se 
„rozjede“ prý vždycky. Životnost materiálu je vysoká, 
nesmí se ale solit a ošetřovat chemikáliemi. V opač-
ném případě se začne časem „sypat“. Použitá dlažba 
se snadněji předláždí, než je tomu třeba u zámkové 
dlažby. Diskuze se stočila také ke žvýkačkám, se kte-
rými mají problémy snad všechna města. Pokud má 
zůstat náměstí co nejdéle pěkné, měli by je obyvatelé 
odkládat tam, kam patří – do koše.  

Názory na nové náměstí jsou převážně pozitivní  
a řadě lidem se líbí. Ohlasy jsme ale zaznamenali 
také na parkování. Zrušením parkoviště u kostela sv. 
Petra a Pavla došlo k úbytku parkovacích míst, která 
byla částečně nahrazena parkovacími místy na jižní  
a západní straně centrální plochy náměstí. Nová par-
koviště s dostatečným počtem stání pro auta jsou  
u Jitony, Paluby, autobusového nádraží a mimo kou-
pací sezonu u letního koupaliště. Na těchto parkovi-
štích je řada míst obvykle volná.  Parkovat je možné 
také v nádvoří kulturního domu. Ve 20 hodin se ale 
s výjimkou dnů pořádání kulturních akcí brána do 
nádvoří zavírá. Do centra města by auta měla vjíždět 
pouze na omezenou dobu a omezená časová stání 
by měla zajistit, aby se místa v centru uvolňovala pro 
další řidiče, kteří si potřebují ve městě nakoupit nebo 
vyřídit ostatní záležitosti. Nejen pro seniory bývá ve 
špičce nalezení volných míst na parkování v centru 
města problém. V redakci jsme tak zaznamenali do-
tazy například na MHD, senior taxi a jiné formy pře-
pravy po městě, na něž jsem se zeptala místostarosty 
města Pavla Lintnera. Jeho odpověď si můžete přečíst  
v rozhovoru na str. 5. 

redakce

srpen

říjen - listopad
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Uplynul měsíc od Vašeho nástupu do 
funkce místostarosty. Jak si zvykáte na 
novou práci a prostředí? Je změna pra-
covní pozice náročná?

Povolání učitele jsem vykonával 26 let – 
celý svůj dosavadní profesní život. Uče-
ní mě vždy bavilo a naplňovalo. Po tak 
dlouhé době se mi ze školství neodcházelo 
úplně snadno. Ačkoliv jsem již několik vo-
lebních období zastával funkci zastupitele 
i člena výborů a komisí, měl jsem před 
nástupem do úřadu z nové funkce veliký 
respekt. Nicméně se, alespoň z mého po-
hledu, zvládám zapracovávat a postupně si 
osvojuji činnosti, které jsou s mou funkcí 
spojeny. Změna pozice je náročná přede-
vším z důvodu mnohem většího pracov-
ního záběru a větší časové náročnosti. Na 
druhou stranu mi nová práce připadá tako-
vá klidnější, méně stresující, časově lépe 
přizpůsobitelná. Další změnu k lepšímu 
spatřuji v pestrosti, v práci v terénu. Pouhý 
měsíc je sice na bilancování krátká doba, 
ale změny nelituji. 

Náměstí Republiky bylo dokončeno, jste 
s výsledkem spokojen? Jsou na něm ješ-
tě plánovány změny, např. vodní prvek 
a jiné? 

Osobně jsem se současnou podobou ná-
městí moc spokojený. Rekonstrukcí se mu 
vrátil historický ráz. Jeho krása vynikne 
ještě více na jaře, až se probudí vegetace. 
Vodní prvek máme v plánu, při rekonstruk-
ci se s ním již počítalo a byla zřízena pří-
prava pro jeho pozdější instalaci. Formu  
a podobu budeme teprve řešit s projektan-
tem. Také bych chtěl, aby se před někte-
rými provozovnami objevily předzahrádky 
s možností občerstvení.

Kterým projektům se budete věnovat 
nyní? Kterým projektům by se dle Vaše-
ho názoru měla dát vyšší priorita?

V současnosti připravujeme projekt více-
účelové relaxačně sportovní dráhy, která 
bude sloužit především in-line bruslařům 
a cyklistům. Protože bude dráha umístěna 
v bezprostřední blízkosti plovárny, chceme 
zlepšit i prostředí prostoru kempu a jeho 
zázemí. V této lokalitě plánujeme také vy-

budovat dráhu na pumptrack. Zaměříme se 
i na napojení Soběslavi cyklostezkami na 
Veselí nad Lužnicí a Tábor. Svou pozornost 
věnuji také přidruženým obcím Chlebov  
a Nedvědice, ve kterých je potřeba vyřešit 
například komunikace, kanalizaci, veřej-
né osvětlení, společenské prostory, dětská 
hřiště. Dětská hřiště postupně obnovujeme 
i ve městě. Dalších projektů je celá řada: 
dopravně přestupní terminál, přístavba 
senior-domu, rekonstrukce smuteční síně 
na hřbitově, výstavba i rekonstrukce chod-
níků a místních komunikací. Přednostně 
zpravidla realizujeme ty projekty, které 
řeší havarijní stav, nebo na které je vypsán 
vhodný dotační titul. 

V jakém stádiu je výstavba nového  
dopravního terminálu? Dočkáme se ho 
v následujících dvou letech?

Máme vytvořenu projektovou dokumen-
taci na rekonstrukci výpravní budovy ČD 
a jednáme o jejím převodu do vlastnic-
tví města. V těchto dnech připravujeme 
vypsání veřejné soutěže na zpracování 
projektové dokumentace na autobuso-
vé nástupiště, parkoviště a komunikace. 
Vzhledem k předpokládané velké finanční 
náročnosti celého projektu plánujeme 
výstavbu dopravního terminálu financovat 
s využitím dotace. Je ovšem otázkou, kdy 
bude vhodný dotační program vyhlášen  
a zda v něm uspějeme. Netroufám si tvrdit, 
že se terminálu do dvou let dočkáme, ale 
půjde-li vše hladce, není to vyloučeno.

Momentálně nejaktuálnější téma je par-
kování ve městě. Velký zájem je o par-
kovací místa blíže centra města. Jsou 
nějaké nové nápady, např. odkup po-
zemků nedaleko centra, jak problémy  
s nedostatkem parkovacích míst řešit? 

V současné době připravujeme vytvoře-

ní nových parkovacích míst u domu dětí  
a mládeže a vedle restaurace Paluba. Dále 
zvažujeme vybudování parkoviště na 
Chvalovského nábřeží. Nová parkovací 
místa vzniknou také na místě současného 
autobusového nádraží poté, co bude vybu-
dován nový dopravní terminál. 

Z řad obyvatel města jsem zaregistro-
vala dotazy na MHD nebo tzv. senior 
taxi, které by pomohlo vyřešit problé-
my s parkováním především seniorům. 
Zvažuje vedení města zavedení obdob-
ného druhu přepravy po městě?

Myšlenkou senior taxi jsme se prozatím 
nezabývali, ale pokud by o něj byl skuteč-
ně zájem, můžeme jej samozřejmě řešit. 
Myšlenka je to rozhodně dobrá. Naproti 
tomu zavedení MHD v Soběslavi vidím 
ekonomicky jako nereálné.

Stal jste se předsedou komise IT. Sešli 
jste se již s jejími členy? Na co se bude 
nová komise zaměřovat a jaké má plá-
ny? Přišli její členové s novými nápady?

Komise IT se sešla již v listopadu. Náplní 
její práce bude zpracovávat podněty na vy-
užití informačních a komunikačních tech-
nologií v rámci města. Již na první schůzce 
jsme řešili například možnost pokrytí okolí 
budoucího infocentra a centrální části ná-
městí veřejnou wifi sítí. Z řad členů komi-
se také zazněl návrh na možnost přivedení 
optického kabelu do centra města.  

V Soběslavi se delší dobu potýkáme s ne-
dostačujícími podmínkami pro bydlení 
mladých rodin a seniorů. Ve městě je 
nedostatek bytů pro mladé a nedostatek 
pozemků pro výstavbu nových rodin-
ných domů. Rýsuje se již nějaké řešení?

Pro absenci vhodných dotačních titulů vý-
stavbu nových městských bytů prozatím 
nemáme v plánu. V současnosti realizu-
jeme výkupy pozemků a připravujeme 
prodej dalších stavebních parcel v lokalitě  
u bývalé centrální kotelny.

-min-

Po říjnových komunálních volbách došlo ke změně ve vedení města Soběslavi. Do funkce místostarosty města 
nastoupil zastupitel města Soběslavi a učitel soběslavského gymnázia Pavel Lintner. V rozhovoru jsme se zepta-
li, jak se vyrovnal se změnou zaměstnání, jaké má plány a jak nahlíží na dokončené, realizované a připravované 
projekty. Odpovědi na tyto otázky si můžete přečíst na této straně.  

ROZHOVOR S MÍSTOSTAROSTOU PAVLEM LINTNEREM 



leden 2019 9

Z ČINNOSTI SPRÁVY MĚSTA SOBĚSLAVI, S.R.O.
Správa Města Soběslavi, s.r.o. je založena 
Městem Soběslav za účelem provádění 
služeb v Soběslavi, Nedvědicích a Chlebo-
vě. Činnost je rozdělena do čtyř středisek,  
a to středisko technických služeb, bytového  
a tepelného hospodářství a koupaliště.

Kdybychom chtěli podrobně popsat, co se 
ve společnosti v roce 2018 stihlo a udělalo, 
tak by nám měsíčník Soběslavská hláska 
musel dát k dispozici alespoň polovinu jed-
noho výtisku, a proto přiblížíme jen zásad-
ní události. 

 Středisko technických služeb provádí pra-
videlnou údržbu veřejné zeleně, letní a zim-
ní údržbu komunikací a chodníků, údržbu 
hřbitovů v Soběslavi a Nedvědicích, ve-
řejného osvětlení a veřejných záchodků na 
náměstí a u hřbitova v Soběslavi. Na jaře, 
které bylo velice krátké a plynule přešlo 
v téměř letní počasí, jsme na základě povo-
lení odboru životního prostředí prováděli 
a účastnili se kácení a odklízení dřevin na 
městských pozemcích, ať již to bylo účelo-
vě, anebo po větrných bouřích. Na hřbitově 
v urnovém háji vlevo od kaple jsme ještě 
stihli před Dušičkami provést odstranění 
již přerostlých a špatně udržovatelných 
thují a pan Polák zvládl na jedničku ná-
hradní výsadbu i s povrchovými úpravami 
terénu. I přes velmi suché léto jsme sekali 
zelené plochy sedmkrát a koncem listopa-
du jsme provedli poslední sečení se sběrem 
listí. Pro usnadnění práce a zvýšení pro-
duktivity jsme provedli generální opravu 
vleku za traktor, na který jsme osadili klec 
a vysavač na posekanou trávu a listí. Vysa-
vačem foukáme hmotu z hromad libovolně 
rozmístěných po udržované ploše, a tím pá-
dem se nemusíme stále vracet s nasbíranou 
hmotou do přistaveného kontejneru, což 
nás při sečení velmi zdržuje. Jako dalšího 
pomocníka jsme zakoupili mulčovací se-
kačku STIGA, kterou sekáme plochy, kde 

není nutné trávu sbírat, čímž se oprostíme 
od další manipulace s trávou. Za účelem 
ekologické likvidace biologicky rozloži-
telného odpadu provozujeme kompostár-
nu na Pilátě s ročním objemem 150 t, kde 
uloženou hmotu překopávačem opakovaně 
překopeme a po zetlení se zkvalitněná ze-
mina využívá zpět na městské pozemky. Za 
účelem snížení spotřeby elektrické energie 
jsme na šesti odběrných místech veřejného 
osvětlení nainstalovali do rozvaděčů regu-
látory proudu, které umožní postupným 
náběhem a ztlumováním snížit spotřebu 
elektrické energie až o 34 %. V  Nové uli-
ci bylo nahrazeno 43 sodíkových světel za 
ledková, což přinese úsporu energie 60 %.

V krátkosti pár vět k bytovému hospo-
dářství. Na opravy a zařizovací předměty 
máme každý rok vyhrazeno z rozpočtu 2,5 
milionu korun. Z prostředků jsou financo-
vány opravy bytů po vystěhování, opravy 
nevyhovujících bytových jader a výměny 
oken, dveří, sporáků, otopných zařízení  
a kuchyňských linek. Ve správě máme  
28 bytových domů s 258 byty včetně domu 
s pečovatelskou službou. Na příští rok plá-
nujeme kromě běžných oprav domů a bytů 
i rozsáhlejší opravu severní strany domu a 
přilehlých prostor na náměstí Republiky 
č.p. 101-104.

Na tepelném hospodářství provozujeme 
celkem 9 nízkotlakých kotelen. Na kotelně 
Svákov a  náměstí Republiky provozujeme 
od roku 2013 ve spolupráci se skupinou 
E-ON dvě kogenerační (KGJ) jednotky  
o výkonu 800 a 100 kW. Sdružená výroba 
energií nám tak umožňuje nakupovat lev-
nější teplo, než jsme schopni vyrobit na 
vlastních zdrojích. V letošním roce nakou-
píme více jak 50% tepla vyrobeného z ko-
generačních jednotek. Aby bylo využito 
maximálního výkonu KGJ, připravujeme 
propojení kotelny Svákov s kotelnou v Se-

nior-domu v Mrázkově ulici. Plánovaná in-
vestice bude hrazena vlastníkem majetku, 
tj. městem Soběslav.

Letní koupaliště již od dubna začal na letní 
sezonu připravovat správce koupaliště ing. 
Luděk Smetana. Byly provedeny opravy 
obkladů bazénů, potřebné revize, proškole-
ní plavčíků a dále pak laboratorní rozbory 
bazénové vody před uvedením koupališ-
tě do provozu, které bylo v letošním roce 
otevřeno 1. června. Díky velmi teplému 
létu byla v letošním roce třetí nejvyšší ná-
vštěvnost za osm let provozu, kdy koupa-
liště navštívilo  31 428 platících návštěv-
níků. Nejvíce bylo v roce 2013  - 34 575  
a v počtu 33 805 v roce 2015, k čemuž nám 
kromě teplého počasí napomohla i zavře-
ná plovárna v Táboře. Pravdou je, že se k 
nám rádi „Táboráci“ pro velkou oblibu na-
šeho areálu stále vracejí. Koupaliště bylo 
otevřeno 65 dnů a některý den přišel i je-
nom jeden návštěvník. Nejvíce hostů přišlo  
31. 7.  v počtu 1 424 a 9. 8. 1 352. Protože 
stále stoupají náklady na energie, byli jsme 
nuceni navýšit vstupné. Již teď je jisté, že 
hospodářský výsledek letošního roku bude 
v plusových číslech.

Závěrem chceme poděkovat všem  
občanům, kteří nám celoročně pomáhali 
a spolupracovali s námi při plnění našich 
úkolů a služeb. O slovo se hlásí zase zima  
a nás čeká vypořádání se s ledovkou a sně-
hem. Proto žádáme občany o pomoc tím, 
že nebudou nechávat vozidla na chodnících  
a úzkých vozovkách, aby byl umožněn 
bezpečný průjezd naší technice. S koncem 
kalendářního roku přejí zaměstnanci Sprá-
vy města Soběslavi, s.r.o. všem občanům 
Soběslavi, Chlebova a Nedvědic příjemné 
prožití vánočních svátků, hezký advent, 
hodně rodinné pohody a pevné zdraví 
v roce 2019. Těšíme se na další spolupráci.

          Správa města Soběslavi, s.r.o.

Budoucnost demokracie v Soběslavi
Týdeníku Táborsko pan starosta nedáv-
no řekl o povolebním vyjednávání: “Ne-
jednáme jen s nedemokratickými silami, 
s Piráty.” Tato věta mě vede k zamyšlení 
a ke srovnání, jak demokracie funguje  
v Soběslavi a jak jinde ve světě a co vlastně 
je a co není demokratické. 

Nedávno se stalo v USA, že příznivec sou-
časného prezidenta Donalda Trumpa po-
slal předním demokratům v zemi dopisy 

s výbušninou, které je neměly zranit, ale  
vystrašit. Federální policii trvalo 5 dnů, než 
rozesilatele dopisů dopadla. V současné 
době mu hrozí vězení v délce 48 roků.

V Soběslavi před volbami neznámý pisatel 
rozeslal kandidátům za Piráty pro Soběslav 
anonymní dopisy, ve kterých se kromě růz-
ných pomluv odvolával na jejich rodiny  
a vyzýval je k odstoupení z kandidátky. 
Státní policie v Soběslavi dodnes nezajisti-

la zmíněné dopisy a případ předala k vyří-
zení městskému úřadu. Zkrátka, neudělala 
v té věci vůbec nic.

Je tedy na demokratických silách na radni-
ci, aby pachatele dopadly.

Martin Kákona,  
zastupitel za Piráty pro Soběslav

NÁZORY
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Ve čtvrtek 13. prosince se v obřadní síni města Soběslav konalo poslední slavnostní vítání nových občánků do života v našem městě v roce 
2018. Starosta Ing. Jindřich Bláha přivítal celkem 11 dětí, z toho 5 chlapečků a 6 děvčátek. Vánoční atmosféru koledami navodily žákyně 
Základní umělecké školy Soběslav pod vedením Mgr. Ivy Hovorkové.

Dne 31. 1. 2019 uplyne již 6 let 
od doby, co nás navždy opus-
til náš drahý tatínek, dědeček  
a pradědeček pan Bohumír  
Dvořák ze Soběslavi. 

S láskou a úctou stále vzpomínají 
dcera a syn s rodinami. 

Dne 25. 12. 2018 uplynulo 
10 let, co nám navždy ode-
šel náš drahý tatínek Jiří 
Podráský. 

S láskou vzpomínají dcera 
Lucie s rodinou a ostatní 
příbuzní.

Dne 28. ledna 2019 uplyne  
11 smutných let, co nás opus-
tila moje milovaná dcera paní  
Michaela Sudová. 

Nikdy nezapomenou a stále 
s láskou vzpomínají maminka, 
děti, sestra s rodinou a bratr. 

Dne 5. 1. 2019 uplyne již  
6 let, co nás navždy opustil 
náš drahý manžel, tatínek, 
dědeček a pradědeček pan 
František Zabranský. 

S láskou a úctou vzpomíná 
manželka Blažena, dcery  
a vnoučata s  rodinami  
a ostatní příbuzní.

VZPOMÍNÁME 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

Úmrtí
• Marie Štráfeldová
• Zdeněk Jašek
• Růžena Lagronová
• Marie Skaláková
• Helena Koloušková
• Helena Sittauerová
• Václav Dřevo
• Václav Bumba
• Věra Faladová
• Libuše Šmejkalová
• Ladislav Růžička

Pozůstalým vyjadřujeme 
upřímnou soustrast

Narození
• Mikolas Nikola Houdek
• Jáchym Tomešek
• Radek Hejný
• Kristýna Adéla Polláková
• Matyáš Novotný
• Jakub Dušánek
• MonikaWortnerová

Nově narozeným občánkům 
přejeme šťastný život.

Jsou lidé, kteří pro nás v životě znamenají víc, 
než ostatní. O to těžší je naučit se žít bez nich. 

Dne 10. ledna uplynou čtyři roky, co nás opusti l 
náš milovaný manžel, tatí nek, dědeček a pra-
dědeček pan Václav Šetka. 14. ledna by oslavil 
88. narozeniny. 

Stále vzpomínáme. Manželka Marie, rodina 
a přátelé.

„OD TÁBORA...“ Z ČÍNY 
DO TIBETU

20. ročník přednáškového cyklu 
„Od Tábora až na konec světa“ 
pokračuje ve středu 16. 1. (tra-
dičně od 17 hodin v Rožmber-
ském domě) přednáškou Mi-
loslava Martana, cestovatele 
a majitele CK Ocean z Prachatic, 

s nímž jsme loni projeli národní 
parky USA. Tentokrát se vydá-
me na cestu po Číně, která začí-
ná v Pekingu a končí v tibetské 
Lhase. Poznáme nejen památ-
ky jako Zakázané město, Vel-
kou čínskou zeď, Terakotovou 
armádu a Lešanského Buddhu, 
ale také moderní Čínu v čele 
s Šanghají a rychlovlaky. Ne-
vynecháme ani místní tržnice 
a chovnou stanici pand velkých. 
A poté nás čeká Tibet a jeho me-
tropole Lhasa. Uvidíme Dalaj-
lámův Palác Potála, Barkhor se 
stovkami modlících Tibeťanů 
a nejposvátnější chrám v Tibetu 
Džókhang. Celková atmosféra 

města v nás vyvolá neuvěři-
telný obdiv a zároveň pokoru 
k magickému, tajemnému 
a neopakovatelnému Tibetu.  

 „STARÉ I NOVÉ ZVĚSTI“ 
O JIHOČESKÉ TULAČCE

V rámci historicko-vlastivědné-
ho přednáškového cyklu „Staré 
i nové zvěsti“ se budeme po 
loňské přednášce Jana Vyhlíd-
ky o katech a pohodných opět 
věnovat lidem stojícím na okra-
ji společnosti. Ve středu 23. 1.
od 17 hodin v Rožmberském 
domě promluví Mgr. Jaroslav 
Dibelka, Ph.D. z Historické-

ho ústavu Filozofi cké fakulty 
Jihočeské univerzity v Českých 
Budějovicích. V přednášce na 
téma „Neklidný život obyčejné 
ženy. Tulačka Johana Peřková 
(1703–1745)“ vylíčí zajímavé 
životní osudy této jihočeské 
zlodějky narozené v Suchdole 
nad Lužnicí. 

Šťastný vstup do nového 
roku Vám přeje a na viděnou 
v muzeu se těší

Daniel Abazid 

V sobotu 1. 12. se u nás 
v knihovně tradičně ko-
nal Den pro dětskou knihu. 

Děti si opět mohly nazdobit 
perníčky, vyrobit visačku 
na dárečky, vytvořit vlastní 

komiks anebo si zahrát po-
licejní pexeso. Děti si domů 
odnesly krásně ozdobené per-
níčky, pexesa či vymalované 
obrázky.

Naše velké díky patří paní 
učitelce Marušce Hrazdilové 
a jejím studentkám ze Střed-
ní školy řemeslné obor Cuk-
rář, které pro dětičky napekly 
a věnovaly perníčky.

Celou knihovnou se po celé 
dopoledne linula v ánoční 
atmosféra a vůně čerstvých 
vánoček, za které bychom 
chtěli poděkovat pekárně 
PETA Bohemia. Na vánoč-
kách si pochutnali dospělí 
i děti.           kolektiv knihovny

PF 2019
Všem svým čtenářům a návštěvní-
kům bychom rádi popřáli mnoho 
pěkných chvil se svými blízkými, 
zdraví a pohodu v roce 2019.

Děkujeme Vám, že jste tu s námi 
a zpříjemňujete nám každý náš 
den. Zároveň také děkujeme za 
trpělivost a shovívavost při čekací 
lhůtě na knihy. Některé tituly jsou 
zkrátka velice žádané.

Pevně věříme, že se tu společně 
budeme scházet i v roce 2019 
a budete se těšit na nové knihy a 
akce, které pro Vás připravujeme. 

KNIHOVNA
Den pro dětskou knihu
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PRAVIDELNÉ AKCE
Úterý                16.00  Diaklub (vždy poslední úterý v měsíci)
                       18.00  Argentinské tango
Středa              13.30  Senior klub
                        15.30  Ráček, dětský kroužek lidových písní a tanců
                         17.00  Loutkářský soubor Kašpárek a kamarádi
Čtvrtek            18.00  JÓGA s Michaelou Klos (kontakt 602 143 866)
                        18.15  Cvičení s Luckou 
Pátek                19.00  Soběslavská chasa mladá

Všechny pravidelné akce začínají v týdnu od 7. ledna 2019!

DALŠÍ PROGRAM
Čtvrtek  10.1.  17.00 Astrál
Pátek  11.1.  19.00 Maturitní ples - Gymnázium Soběslav
Neděle  13.1.  19.00 Paul Batto & Ondra Kříž – koncert, v kině, vstupné 150 Kč
Čtvrtek  17.1.  16.30 a 19.00 Vandráci, velký sál, vstupné 260 Kč
Pátek  18.1.  19.00 Maturitní ples – Gymnázium Soběslav
Čtvrtek  24.1.  19.00 Andrea Kalivodová a Jakub Pustina – nejkrásnější 
  světové písně, koncert, velký sál, vstupné 250 Kč, 290 Kč
Pátek  25.1.  20.00 Rybářský ples, hraje Elizabeth, velký sál, vstupné 200 Kč
Sobota  26.1.  10.00 Zadáno – Obec Baráčníků, malý sál
Neděle  27.1.  10.30 CziDivadlo, O křišťálovém srdci, pohádka, velký sál, 
  vstupné  děti 50 Kč, dospělí 60 Kč, rodinné 2. a další dítě zdarma

PŘIPRAVUJEME NA ÚNOR
Pátek 8.2.  19.30 Společenský ples
Úterý 12.2.   9.00 a 10.30 Divadlo Pegas, Princezna ze mlejna, muzikál pro ZŠ, 

velký sál
Čtvrtek  14.2.   19.00 Divadlo v Rytířské, Ani za milion, divadelní představení, 

hrají Adéla Gondíková a Jiří Langmajer, velký sál, vstupné mimo 
předplatné 350 Kč

Neděle  17.2.   10.30 Agentura Kato, O kouzelném semínku, pohádka, velký sál, 
vstupné děti 50 Kč, dospělí 60 Kč, rodinné 2. a další dítě zdarma

Neděle  17.2.   18.00 DS Na šikmé ploše, Vražda v salonním kupé, divadelní
 představení pro obecně prospěšnou společnost I MY, velký sál

Čtvrtek  21.2.  17.00 Astrál
Pátek  22.2.  20.00 Sportovní ples, hraje Klaret – strážský výběr, velký sál
Sobota  23.2.  19.00 Staročeský bál, hraje Vysočinka, velký sál

Kulturní dům města Soběslavi
Jirsíkova 34, 392 01 Soběslav
Telefon: 381 524 261, 381 524 264
kdms@seznam.cz, www.kdms.cz

PŘEDPRODEJ VSTUPENEK – KANCELÁŘ KD
PO a ST   9 – 11  12 – 16
ÚT - ČT - PÁ 9 – 11  12 – 15

ANDREA
KALIVODOVÁ 
                                  MEZZOSOPRÁN

JAKUB
PUSTINA 
                                  TENOR

NEJKRÁSNĚJŠÍ 
SVĚTOVÉ 
PÍSNĚ

marta
vašková
                                piano

program:  O SOLE MIO, SANTA LUCIA,  GRANADA,  OČI ČERNÉ,  CON TE PARTIRO, 

FUNICULA, KALINKA,  BÉSAME MUCHO,  CIELITO LINDO,  TO NIGHT  a další.

24.1.2019 od 19:00 hodin

kulturní dům, soběslav
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• Čtvrtek 14. února v 19.00 hod.
Divadlo v Rytířské
ANI ZA MILION!

„Každá lež je pravdou, každá pravda lží a jisté je 
pouze to, že pod rouškou humoru se skrývá vrah…“
Hrají: Adéla Gondíková a Jiří Langmajer

• Čtvrtek 28. března v 19.00 hod.
Pantheon production
NALEVO OD VÝTAHU

„Ti dva se prostě zbožňují… „
Hrají: Yan - Roman Vojtek, Marilda a policistka - Lenka 
Zbranková, Boris - Jiří Plouhar,
Eva - Kristýna Kociánová, Florence Arnaud - Jana 
Tabrea, André Arnaud a policista -
Vilém Udatný, Jean-Yves - Zdeněk Rohlíček

• Úterý 16. dubna v 19.00 hod.
Divadelní spolek Háta
HVĚZDNÉ MANÝRY

„ …a strašlivý výbuch je jen otázkou času!“
Hrají: Bernad S. Dunlap, generální ředitel hotelu Palm 
Beach Royal - Lukáš Vaculík, 
Claudia McFadden, všemi Američany milovaná 
zpěvačka - Mahulena Bočanová /Adéla Gondíková / 
Kamila Špráchalová, Athéna Sinclair, hvězda jevišť a 
pláten - Vlasta Žehrová / Olga „Háta“ Želenská, Murphy 
Stevens, Athénina osobní asistentka- Bára Chybová / 
Radka Pavlovčinová, Pippet, Claudiin osobní asistent - 
Martin Zouhar, Dora del Rio, bulvární novinářka - Ivana 
Andrlová / Pavla Vojáčková, Paní Everett P.Osgoodová, 
členka a předsedkyně hnutí Ženy z Palm Beach za vlast 
- Vlasta Peterková / Marcela Nohýnková / Veronika 
Jeníková, Francis, hotelový poslíček - Filip Tomsa, Otis, 
hotelový poslíček - Zbyšek Pantůček / Martin Sobotka / 
Juraj Bernáth

Změna programu vyhrazena! Rezervace předplatitelé  
– do konce ledna. Cena 870 Kč.

• Neděle 27.1. v 10.30 hodin
CziDivadlo Praha
O KŘIŠŤÁLOVÉM SRDCI

Hlavní hrdinkou příběhu je dobrosrdečná a milá 
Alžbětka. Svoji starší sestru Agátu má upřímně ráda 
a vidí na ní jen to dobré. Chamtivá Agáta ji však stále 
sekýruje a ponižuje. Bětuška se zlobě a manipulaci 
neumí bránit a trvá to tak dlouho, dokud se nerozhodne 
změnit svůj osud k lepšímu.

Naštěstí má dobrého přítele, moudrého Lesního mužíčka 
Otakárka, který jí radí a pomáhá.

Pohádka je nejen veselá a plná vtipných situací, 
převleků, písniček, bohatých kostýmů, scény a rekvizit, 
ale zároveň obsahuje mravní ponaučení a nutí nás  
k zamyšlení.

Vstupné děti 50 Kč, dospělí 60 Kč, rodinné - druhé a další 
dítě zdarma

PŘEDPLATNÉ JARO 2019

DIVADLO DĚTEM
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MŠ DUHA
Duhové okénko

Začátek prosince je okamžik, který vyvolává v dětech různé emoce. Strach, napětí  a očekávání se spolu mísí. Proč? No přece proto, že k dětem chodívá 
Mikuláš se svými pomocníky, anděly a čerty. Taková nebeská družina zavítala jako každoročně i k nám do mateřské školy. Mikuláš a jeho pomocníci za 
námi přišli znedaleka, ze Základní školy Soběslav, tř. Dr. E. Beneše. Převlékli se za ně totiž žáci devátých tříd této základní školy. Chtěli bychom jim 
touto cestou poděkovat za skvěle připravené kostýmy i povídání. 

Vánoční cinkání se letos uskutečnilo v Kulturním domě města Soběslavi dokonce třikrát. Své vystoupení totiž letos předvedly na velkém jevišti děti  
ze všech tříd duhové školky.      

Dovolte nám touto cestou popřát nejen našim dětem a jejich rodinám, ale i všem čtenářům měsíčníku Soběslavská hláska kouzelné, pohodové a voňavé  
Vánoce a hodně zdraví v roce 2019.            Kolektiv MŠ Duha
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Kouzelný advent
Ještě než jsme se rozloučili s rokem 
2018, užili jsme si v průběhu prosince 
v naší školce mnoho kouzelných chvil  
a zážitků. Jedním z nich byly již tradiční 
mikulášské besídky všech tříd. Navští-
vil nás také Mikuláš s čertem a andělem. 
Touto cestou bychom také rádi ještě 
jednou poděkovali zástupcům společ-
nosti MOTOR JIKOV Strojírenská a.s., 
kteří předali dětem dárky, které Ježíšek 
omylem doručil k nim do firmy. Děku-
jeme. Úsměvy na tvářích nám vykouz-
lilo divadlo Zvoneček se svou Vánoční 
pohádkou. Koledy jsme si zazpívali a 
tu pravou vánoční náladu nasáli s Žes-
ťovým kvartetem. Nejstarší předškolá-
ci navštívili seniory z místního domo-
va, aby i jim přinesli trochu adventní  

atmosféry a energie. A s celým rokem 
jsme se definitivně rozloučili advent-
ním koncertem studentů soběslavského 
gymnázia pod vedením R. Duškové, 
který byl jako každý rok naprosto kou-
zelný. 

Rok 2018 utekl jako voda, ale urči-
tě zůstane v našich myslích i srdcích. 
Přinesl nám spoustu nových zážitků, 
zkušeností, dobrodružství, kamarádů 
a mnoho dalšího. Pevně věříme, že ten 
další bude minimálně stejně tak skvě-
lý. Všem přejeme, aby byl rok 2019 
zdravý, veselý, pohodový, smysluplný, 
dobrodružný, pohádkový…prostě ne-
zapomenutelný.

Kolektiv MŠ

ZŠ E. BENEŠE

MŠ NERUDOVA

Florbalový zápas chlapců 6. a 7. tříd
Ve čtvrtek 15. 11. se chlapci 6. a 7. tříd zúčastnili okresního 
kola ve florbalu v Sezimově Ústí. Turnaje se během dvou 
dnů zúčastnilo celkem 20 škol z našeho regionu. Naši kluci 
si vedli výborně a ve čtvrtek skončili na 2. místě. Celkově 
tak obsadili dělené 3 - 4. místo. Hochům gratulujeme ke 
krásnému výsledku a přejeme mnoho dalších sportovních 
zážitků.  

Mgr. Jan Podlaha

Prvňáčci na bruslích
Měsíc listopad byl pro naše prvňáčky ve znamení zimního sportování. 
Vyměnili tenisky za brusle a strávili páteční dopoledne na zimním sta-
dionu. Někteří stáli na bruslích už poněkolikáté a jiní zase úplně poprvé. 
Všichni ale bruslili s  nadšením a odhodláním, i když to někdy nebylo 
úplně lehké. Pod vedením šikovných instruktorů se děti postupně zlepšo-
valy a za svou snahu a píli obdržely památeční diplom. Přejeme jim, aby 
jejich nadšení do bruslení neopadlo a také více mrazivých dnů, které jim 
dají možnost bruslit nejen na stadionu.

Rádi bychom tímto poděkovali všem rodičům a prarodičům, kteří nám 
po celou dobu pomáhali. 

Mgr. Lucie Hovorková

Děti pomáhají zvířátkům
V září a říjnu žáci Základní školy E. Beneše sbírali žaludy a kaštany 
pro lesní zvěř. Letos se vybralo 47 pytlů těchto plodů. Děti sbíraly pod 
vedením svých paní vychovatelek, ale i samy. Nejvíce pytlů naplnily děti 
paní vychovatelky Libuše Šatné (16 pytlů), paní vychovatelky Ing. Mar-
tiny Dřevové (10 pytlů) a paní vychovatelky Kateřiny Fišerové (7 pyt-
lů). Mezi jednotlivci byla nejlepší Jitka Kubíčková z 2.B, která přinesla  
5 pytlů těchto plodů.

Žaludy a kaštany byly předány myslivcům. Dětem byly odměnou 
sladkosti a dobrý pocit, že pomohly lesní zvěři překonat zimu.

Mgr. Martina Šonková
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ZŠ KOMENSKÉHO

„Zlaté dívky“
Dne 28. 11. 2018 se v  Soběsla-
vi uskutečnilo okresní kolo ve 
florbalu starších dívek. Náš 
tým ve složení Terezie Jireková,  
Klára Tučková, Jasmína Gargu-
lová, Lucie Petrášová, Karolína  
Kupková, Eliška Hovorková,  
Natálie Bernardová, Aneta Dru-
necká,  Hana Kalabová, Michaela 
Kujalová a Valentýna Komarovová 
ani jednou nezaváhal, ve všech 
zápasech zvítězil a tím si zasloužil 
postup do krajského kola, které se 
bude konat v lednu. Gatulujeme.

Mgr. Dana Vorlová

6.A A 6.B NA KELTECH V PRAZE

Dne 8. 11. nám paní učitelka Hrušková oznámila, že naše třída  
a třída 6.B pojede na exkurzi do Prahy. Všichni jsme byli nadšeni, 
protože s námi měl jet i náš oblíbený učitel Lukáš Lis.

Dne 15. 11. jsme se tedy vydali do Prahy. Cesta autobusem byla 
dlouhá, ale zábavná. Když jsme dojeli na místo, šli jsme do nové 
budovy Národního muzea. Tam jsme se rozdělili do dvou skupin.  
S námi šel pan učitel Lis a s 6.B paní učitelka Hrušková. Naše třída 
šla na exkurzi jako první a 6.B měla rozchod. Od paní průvodky-
ně jsme se dozvěděli, kdy Keltové žili, co jedli, kde bydleli a viděli 

jsme, co vyráběli.  Potom jsme ve skupinách odpovídali na otázky, 
aby se zjistilo, jestli jsme dávali pozor.  Potom šla na exkurzi 6.B  
a naše třída měla rozchod na Václavském náměstí. Po rozchodu 
jsme se sešli s 6.B a vydali jsme se k autobusu.

Exkurze se mi moc líbila, protože jsem se toho o Keltech hodně 
dozvěděl. Nejvíce mne zaujalo, že se Keltové pohřbívali s jídlem  
a se zbraněmi.

 Lukáš Ježek, 6.A

SVĚTOVÝ DEN LASKAVOSTI
V úterý 13. listopadu naše třída 1.A vyrazila do seni-
or-domu potěšit babičky a dědečky básničkami, pís-
ničkami a dárky.  Po krátkém vystoupení spolu děti, 
babičky i dědečkové šili zvonečky, srdíčka, hvězdičky 
a vyráběli andělíčky. Děti pak rozdávaly své obrázky 
s básničkou Úsměv. Pozdravily i ty, kteří nemohli přijít 
do dílny. Darovaly všem svůj úsměv nejen básničkou, 
ale i svou přítomností každého rozveselily. U bábov-
ky si pak všichni popovídali a dětem se ani nechtělo 
zpátky do školy. Měly krásné zážitky z dobrého skutku.  
Za všechny cituji Emičku: „Paní učitelko, ta stoletá ba-
bička mi dala pusu!“ Poděkování patří paní Pavlíně Ma-
rešové a paní Ladě Haplové, jež nám pomohly setkání 
uskutečnit.      

 „Úsměv nestojí nic, ale znamená mnoho.“
                                                                   Ilona Klimešová
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HROMADA SLZ A TŘETÍ MÍSTO V KRAJSKÉM KOLE FLORBALU
Ve čtvrtek 29. listopadu brzy ráno vyrazil dívčí fl orbalový tým 
naší školy na krajské kolo do Českých Budějovic bojovat o pr-
venství s vítězi jednotlivých okresů Jihočeského kraje. Turnaje 
se zúčastnilo 7 družstev ze základních škol rozdělených do dvou 
skupin. První skupina: ZŠ Kaplice, ZŠ Třeboň, ZŠ Č. Budějovice 
a naše škola. Druhá skupina: ZŠ Katovice, ZŠ Písek a ZŠ Zliv.

Naše děvčata nastoupila v prvním zápase proti ZŠ Třeboň a ujala 
se vedení ve třetí minutě utkání, ale 25 sekund před koncem zápa-
su obdržela vyrovnávací branku na 1:1. To byla jediná branka za 
celý turnaj, kterou naše družstvo v základní hrací době obdrželo. 
V obraně a v brance pracovala děvčata na výbornou. V dalších 
zápasech porazila družstva ZŠ Kaplice 1:0 a ZŠ Č. Budějovice 
2:0, do bojů o celkové prvenství v turnaji tak postoupila z 1. místa 
ve skupině.

Do semifi nále nastoupilo naše družstvo proti ZŠ Písek, které se na 
nás dobře připravilo a překvapivě udrželo remízu 0:0, přestože se 
hrálo většinu času na jejich polovině hřiště. Došlo na samostatné 

nájezdy po třech na každé straně. Ty také nerozhodly. Dále tedy 
rozhodovaly pevné nervy a „náhlá smrt“ při nájezdech. Děvčata 
se střídala jak na běžícím páse a rozhodnutí přinesla až čtvrtá série 
nájezdů. Náš soupeř dokonal překvapení a postoupil do fi nále, kde 
pak následně podlehl ZŠ Kaplice.

V našem družstvu po této porážce zavládlo veliké zklamání a do-
šlo i na slzy jako hrom. V zápase o 3. místo však přece jen našla 
děvčata přes toto zklamání zbytek vůle po vítězství a třetí mís-
to v krajském kole vybojovala. Děvčata odevzdala na palubovce 
všechny své síly a hlavně bojovala i za svou spoluhráčku Pavlu F., 
která se zranila v úvodu druhého utkání a nemohla nastoupit do 
dalších bojů.

Všem děvčatům děkuji za vzornou reprezentaci naší školy.

Sestava: L. Nejedlá, K. Holasová, K. Viturková, K. Šimečková, A. 
Stiborová, N. Kyptová, P. Forsztáková, V. Marešová, A. Kostečko-
vá, N. Faustová, M. Kipielová a Z. Havlíková

Jan Holas

ADVENT NA ZÁKLADNÍ ŠKOLE
Jako každoročně jsme i letos 
předvánoční čas přivítali zpě-
vem koled u adventního věn-
ce, který si žáci sami vyrobili 
v rámci pracovního vyučování.

Ve středu 5. prosince jsme jeli 
do Divadla Oskara Nedba-
la v  Táboře, a proto naší školu 
navštívil Mikuláš, rohatý čert 
a anděl už v  úterý 4. prosince. 
Když se školou rozezvučely 
zvonky a řetězy, děti napjatě 
očekávaly, co se bude dít. Čert 
sice budil v  některých hrůzu, 
ale hodný Mikuláš s  andělem 
vše zachránili a předali dětem 
balíčky se sladkostmi.

Kalendářní rok jsme ukonči-
li projektovým dnem, kdy si 
žáci připomněli české vánoční 
zvyky a tradice. Starší žákyně 
nám provoněly školu vanilkou 

a skořicí při pečení vánočního 
cukroví. Vyráběli jsme různé 
dekorace, které si pak každý 
s radostí odnesl domů. Na úpl-

ný závěr před odchodem na 
vánoční prázdniny se děti již 
tradičně vydaly k  Muchomůr-
ce, aby ji oděly do svátečního 

šatu. Přejeme Vám všem klidný 
a úspěšný rok 2019.

žáci a zaměstnanci 
ZŠ Školní náměstí.

SŠŘ A ZŠ SOBĚSLAV
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Na Novoměstské 
 radnici v Praze se  

21. listo-
padu se konalo vyhlášení Ná-
rodní ceny sociálních služeb  
– pečovatel/ka roku, kterou vyhlašu-
je Asociace poskytovatelů sociálních  
služeb a Diakonie ČCE. Cenu v katego-
rii Manažer sociálních služeb si převzal 
ředitel neziskové organizace Diakonie 
Rolnička Mgr. Karel Novák z rukou 
paní Táni Fišerové a Hany Maciuchové. 

redakce

      SOBĚSLAVSKÁ RŮŽE 2018
Kulturní dům 
města Soběslavi 
v listopadu hostil  
24. ročník floristic-

ké soutěže a výstavy s názvem Soběslav-
ská růže. První místo dobyla SŠŘ a ZŠ 
Soběslav.

Protože letos uběhlo 100 let od vzniku Čes-
koslovenské republiky, soutěž byla ve dvou 
úkolech tematicky zaměřená právě tímto 
směrem. Soutěžící v rámci prvního úkolu 
aranžovali věnec na hrob k uctění Památky 
zesnulých, druhým úkolem byla přízdoba 
jedné květiny k zavěšení na pamětní des-
ku. Posledním a zároveň nejnáročnějším 
úkolem bylo vypracování fantazie ke sto-
letému výročí založení republiky, aneb 
čím náš národ za sto let ohromil svět. První 
a třetí úkol museli žáci splnit do 120 minut. 
Na dokončení druhého úkolu pak měli půl 
hodiny. Při práci museli zohledňovat různá 
kritéria, dle kterých hotová díla hodnotila 
komise. „Komise byla složená ze třech od-
borníků, z nichž dvě členky měly titul mistr 
florista. Každý úkol hodnotili na základě 
třech kritérií. Prvním z nich bylo estetické 
pojetí, které zahrnovalo jak výtvarné zpra-
cování, tak zhodnocení, jak se soutěžící 
trefil do tématu. Dále technické provedení, 
tedy jakou techniku soutěžící použili, jak 
měli připravené květy a jak materiál zpra-
covali. Třetím kritériem byl celkový dojem, 
čili vyhodnocení finální podoby aranže. 
U každého úkolu byl předem stanoven ma-
teriál i do jaké míry jej mohli mít předem 
připravený pro výrobu,“ upřesnila tisková 
mluvčí Klára Jeczelewská.  

Soutěž pořádala Střední škola řemeslná 
a základní škola Soběslav. Vedle ní sou-
těžili žáci z dalších sedmi škol z různých 
koutů republiky. Za každou školu se účast-
nili tři jednotlivci a vyhlašovalo se pořadí 
jednotlivců a pořadí družstev. „Každý jed-
notlivec plnil svoje úkoly a pořadí druž-
stev vzniklo součtem bodů, které získali 
jednotlivci. Jako družstvo žádný úkol ne-

plnili společně,“ upřesnila K. Jeczelewská. 
Pokud se tedy někteří jednotlivci neumísti-
li na předních příčkách, měli stále naději, 

že se jim lépe zadaří v rámci hodnocení 
družstev.

V letošním roce výborného výsledku 
dosáhla SŠŘ a ZŠ Soběslav. Absolutní 
vítězkou soutěže se stala Aneta Jiráko-
vá a na druhém místě se umístila Nela 
Márová právě ze soběslavské školy. Tře-
tí místo pak obsadila Simona Antesová 
z SOŠSOG v Hradci Králové. První místo 
v pořadí družstev si odnesla opět SŠŘ a ZŠ 
Soběslav. Vítězky se sice chvíli potýkaly 
s nervozitou, na jejich práci se to z našeho 
pohledu ale nijak významně neprojevilo. 
Za nejnáročnější práci považují Aneta 
i Nela tvorbu věnečku, který byl náročný 
především na manipulaci. O úkolech 
soutěžící věděli dopředu a mohli si 
promyslet nápady a alespoň částečně 
předem připravit materiál. Časově se ale 
práce dala stihnout dobře. 

Vystavené finální výrobky si mohli zájemci 
prohlédnout v pátek 16. 11. od 8 do 15 h 
v prostorách KDMS.          

redakce

DIAKONIE ROLNIČKA MÁ MANAŽERA ROKU
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Upozornění:

Z důvodu proškole-
ní zaměstnanců DDM  
v oblasti BOZP se ve 
čtvrtek 3. a v pátek  
4. ledna nebudou ko-
nat zájmové kroužky 
v DDM. Od pondělí 

7. 1. 2019 bude činnost kroužků probíhat 
podle pravidelného rozvrhu.
V sobotu 12. ledna 2019 pořádá DDM  od 
9.00 hod. Keramickou dílnu – „Hrnčířský 
kruh“. Přijďte si vyzkoušet točení na hrn-
čířském kruhu a vyrobit si vlastní nádobu 
podle fantazie. S sebou si vezměte pra-
covní oděv a přezůvky. Cena (materiál)  
je 60 Kč, pro členy zájmových kroužků 
DDM 50 Kč. Přihlášky předem v DDM, 
nejpozději do 9. ledna 2019. 
V sobotu 26. 1. 2019 pořádáme další 
Tvořivou dílnu, tentokrát budeme vy-

rábět zimní dekorace. Dílna se koná od 
9.00 do 11.00 hodin a je určena pro děti 
od 7 let. Cena (materiál) je 50 Kč, pro 
členy zájmových kroužků DDM 40 Kč. 
Přihlášky předem v DDM, nejpozději  
do 24. ledna 2019.     Jaroslava Kohoutová

Zvonkový průvod
Zvonkový průvod pod záštitou Pohád-
kového království opět po roce prošel 
Soběslaví, tentokrát ke knihovně a věži 
Hláska. Akci pořádal dům dětí a mládeže 
spolu s infocentrem.

Rodiče s dětmi se začali scházet u domu 
dětí a mládeže, kde se průvod řadil a uvá-
děli ho členové Soběslavské chasy mladé 
s pochodněmi a lucernou v rukou. Prů-
vod mířil za vydatného zvonění ke kostelu  
sv. Víta a kolem vánočního stromu přes ná-
městí až do parku u knihovny, kde příchozí 
vítala pohádková hudba a jemně nasvíce-

ná knihovna. V úvodu programu zazpívaly 
vánoční a pohádkové písně žákyně místní 
základní umělecké školy. Poté děti byly vy-
zvány, aby svými zvonečky a prosbami při-
volaly anděla, aby zavítal mezi ně. Zraky 
všech se upíraly na věž Hlásku, v jejíchž 
okýnkách postupně prosvicovalo světýlko, 
které sestupovalo po jednotlivých patrech 
věže dolů. Až se konečně objevil anděl. 
Děti měly možnost odevzdat andělovi svá 
přání pro Ježíška do schránky, kterou nesl, 
nebo mu je pošeptat do ucha. Některé také 
zazpívaly písničku nebo recitovaly. Anděl 
všem slíbil, že jejich přání Ježíškovi urči-
tě doručí. Na závěr dětská očka rozsvítila 
světla prskavek a zazněly společně zazpí-
vané koledy. K příjemné atmosféře pod-
večera u Hlásky přispělo také dobré ob-
čerstvení připravené dobrovolnými hasiči  
z Nedvědic. Věříme, že se v tak hojném  
počtu sejdeme opět příští rok :-)

Všem rodičům 
a také jejich 
dětem přejeme 

krásný vstup do nového roku. 
I v tomto roce budeme rádi za 
vaši návštěvu v herničce RC 
Sobík, nebo na některé z akcí, 
které jsme si pro vás připravili. 
V lednu (od 7. do 31. ledna) 
ještě poběží pravidelný pro-
gram, ale na další pololetí už 
připravujeme program nový, 
který bude opět rozšířený  
o další aktivity. Budete se moci 
těšit na nový kurz těhotenského 
cvičení, větší nabídku aktivit 
pro dětičky od 1 roku a také 
samotnou volnou hernu, proto-
že Ježíšek nadělil nové hračky  
i dětem do Sobíku. 

V roce 2019 pro vás opět při-
pravujeme jednorázové akce 
jako jsou jarní a podzimní bur-
za dětského oblečení a spor-
tovního vybavení, předvánoční 
burza hraček a knih, karneval 
a pobyt pro rodiče s dětmi, pro 
maminky s dětmi a další.

Dne 2. prosince jsme uskuteč-
nili první Sobíkovu metelici, 
kdy bych ještě jednou ráda 
poděkovala všem maminkám, 

tatínkům a dětem, kteří mi  
s realizací pomáhali. Děti zde 
společně ozdobily stromeček, 
s čertíky si zatancovaly na po-
hádkové písničky a po zdolání 
zasněžené stezky jim bylo od-
měnou setkání s Mikulášem. 
Akce byla velmi zdařilá, a tak  
ji moc rádi další předvánoční 
čas zopakujeme.

 
 

Pravidelný program:
PONDĚLÍ 

9.30 –  10.30 Cvičení s kočárky

ÚTERÝ 
9.00 – 10.15 Pohybové hrátky 
I. (pro děti od 4. měsíce)
10.30 – 11.45 Pohybové hrátky 
II. (pro lezoucí děti)

STŘEDA 
9.00 – 10.15 Pohybové hrátky III.

10.30 – 11.45 Pohybové hrátky 
IV. (pro děti od 1,5 roku  
do 3 let)

16.15 – 17.15 (Power)jóga a 
kompenzační cvičení pro děti 
(5-9 let)

ČTVRTEK      
9.30 – 10.30 Power jóga pro 
maminky s  dětmi

Iva Čejková

RC SOBÍK             

Dům Dětí a mláDeže
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Policejní zápisník 
NP neznámý pachatel

• Dne 10. 11. řídil muž po pozemní ko-
munikaci z obce Tučapy do obce Dvor-
ce motorové vozidlo, kdy byl zastaven  
a podroben dechové zkoušce, která byla 
s pozitivním výsledkem 1,8 promile al-
koholu v dechu a 1,7 promile alkoholu 
v dechu, dále byl podroben testu na pří-
tomnost omamných a psychotropních 
látek, který byl pozitivní na amfetamin/
metamfetamin. Následnou prohlídkou 
vozidla byl nalezen igelitový sáček  
s rostlinnou sušinou marihuany.

• NP v období od 10. 11. do 13. 11.  na stav-
bě mostu č. 12841-6 v obci Tučapy odci-
zil ze staveniště přípojný kompresor za 
osobní automobil, čímž způsobil škodu 
společnosti v odhadované výši 60.000 Kč. 

• Dne 11. 11. přišel opilý muž do domu 
ve městě Soběslav, kde v přízemí domu 
kopl do dveří nájemnice, které svým 
jednáním poškodil. Dále podezřelý ve 
stejnou dobu poškodil vstupní dveře do 
baru ve městě a též do nich kopl. Svým 
jednáním způsobil škodu v minimální 
hodnotě 2.800 Kč.

• NP v období od 19. 11. do 21. 11. vnikl 
do společných prostor bytového domu 
ve městě Soběslav, kdy dále překonal 
uzamčení sklepní kóje a z této kóje ná-
sledně odcizil jízdní kolo zn. PELLS  
v hodnotě 10.000 Kč. V souvislosti s tím-
to případem žádáme občany, pokud by 
měli k danému případu kladné poznat-
ky, aby je předali na obvodní oddělení 
PČR v Soběslavi, ul. Palackého 94.,  
974/238740.                                                                                                                          

prap. Romana Šuléřová
OO PČR Soběslav

Spolek přátel Soběslavské pekárny – Černá kočka vyhlašuje témata gastro večerů na první pololetí roku 2019. Všechny dále uvedené 
akce se konají v restauraci Černá kočka, Protifašistických bojovníků 139, Soběslav: 

pátek 8. 2. 2019  Vařené řeznické výrobky 
   spojené s ukázkou výroby jaternic a jelit
   v režii řeznického mistra pana Kosíka

sobota 2. 3. 2019  Snoubení sýrů s ovocem
                                 přednáška spojená s ochutnávkou
   v režii J. Kopáčka

pátek 29. 3. 2019  Čokoládová gastronomie
   spojená s ukázkou výroby pralinek,  
   čokoládové fondue v režii čokolateristky   
   J. Vlachové

středa 10. 4. 2019  Soutěž o nejlepší velikonoční řežábek  
   – II. ročník

pátek 24. 5. 2019   Prvorepubliková pochoutka
    chřest z českých polí vaří mistr kulinář  
    P. Stupka

středa 12. 6. 2019  Soutěž o nejlepší jahodové knedlíky

Informace o konkrétní akci bude k dispozici měsíc předem na 
prodejně pekárny Nerudova 278/4, Soběslav, kde je také možno  
koupit vstupenky.     

POZVÁNKA NA GASTRO VEČERY

Česko zpívá koledy

Ve středu 12. prosince se soběslavští obyvatelé sešli na zrekonstruovaném náměstí u vánočního 
stromu a zazpívali si spolu se členy komorního pěveckého sboru Anonym Voice v rámci celore-
publikové akce Česko zpívá koledy. Zazněly známé a oblíbené koledy jako Nesem vám noviny, 
Půjdem spolu do Betléma nebo Tichá noc. V mrazivém počasí se během akce všichni zahřáli 
díky teplým nápojům, které nachystalo město. Při oblíbené akci u stroměčku se i letos sešlo až 
150 lidí, nemálo přišlo i dětí.             redakce

Zvonkový průvod letos vedl od domu dětí a mládeže přes náměstí Republiky k věži Hláska 
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TOULAVA
Turistická oblast Toulava, kterou vytvořily obce na Táborsku, Bechyňsku, Milevsku, 
Sedlčansku, Soběslavsku, Jistebnicku, Sedlecko-Prčicku a Mladovožicku, vstupuje do 
nové sezony s novými lákadly.

V roce 2018 naše turistická oblast získala mezi prvními celostátní certifikaci od Mi-
nisterstva pro místní rozvoj a předehnala tak i třeba klasické oblasti jako je Český 
ráj nebo Šumava. Zakotvila tak pevně právě mezi těmito tradičními regiony, kam 
se v České republice jezdí na dovolenou. Naším hlavním cílem totiž je, aby lidé náš 
krásný kraj poznali, líbilo se jim tu a rádi se sem vraceli. To podpoří zaměstnanost 
v regionu v odvětví cestovního ruchu a přispěje k tomu, že místní nebudou mít důvod 
stěhovat se za prací jinam.

Ale právě i místní mohou využívat vše, co v Toulavě pro turisty připravujeme. V uply-
nulém roce jsme tak vydali 4 druhy map – Srdce turistiky. Každá mapa se věnuje 
jednomu regionu (Táborsku včetně Bechyně a Soběslavi; kopcovité oblasti Čertova 
břemene a Mladovožicka; Milevsku a Sedlčansku). A každá mapa obsahuje kolem 20 
výletů pěšky zelenými krajinami podél řek Lužnice a Vltava, po kopcích Jistebnické 
vrchoviny nebo Sedlčanska, prostě celou tou nádhernou krajinou Toulavy. V každé 
mapě jsou k dispozici i tipy na výlety s kočárkem. Mapy jsou k dostání zdarma na 
infocentrech. V našem regionu je skutečně mnoho co poznávat při toulkách pěšky  
i na kole. A proto začínáme připravovat v celé Toulavě moderní pěší turistické trasy, 
třeba právě údolím Lužnice, které nás dovedou do první ligy v celé Evropě.

Na své si přijdou i příznivci památek a historie. Brožura Cesta do minulosti mapu-
je víc než 100 hradů, zámků, klášterů, lidových staveb i technických památek v celé 
Toulavě a zavádí turistu na cestu časem, na které se může setkat s udatnými rytíři, 
divokými husity i zámeckými pány. V cestách do minulosti budeme pokračovat řadou 
tematických pobytů a balíčků. Už teď se můžete vydat na Poutní stezku Toulavou, 
která propojuje Klášter v Milevsku, v Bechyni a poutní místo Klokoty v Táboře. Stačí 
ujít alespoň 15 km a stát se oficiálním poutníkem Toulavy.

Šťastné toulání naší krásnou krajinou a mnoho zážitků na cestě v srdci turistiky vám 
přeje

Jan Sochor, produktový manažer, TOULAVA, o.p.s.
Turistické mapy i brožura Cesta do historie byly financovány s podporou Jihočes-
kého kraje v rámci projektu „Když na toulky tak do Toulavy #srdceturistiky“

KAPELA GANGSTASKA VYDALA PRVNÍ VIDEOKLIP V NOVÉ SESTAVĚ!
Šestičlenná skupina mladých muzikan-
tů, původem z Milevska, prošla v letoš-
ním roce nejednou personální změnou. 
Ke stávající silné čtyřce přibyl táborský  
kytarista Václav Milichovský a zpěvačka ze 
Soběslavi, Nina Cibulková. V létě zahájili 
společnou ska jízdu na známém festivalu 
Footfest v Želci. Začali pracovat na tvorbě, 
která vyústila v novou písničku s názvem 
Pokérovaný, k připravovanému albu.  
V říjnu vznikl videoklip na tuto chytla-
vou píseň, která je nyní ke zhlédnutí na 
Youtube. 

Plánované koncerty a info o kapele najdete 
na webových a facebookových stránkách:

• www.gangstaska.cz
• www.facebook.com/gangstaska

DEN OTEVŘENÝCH  
DVEŘÍ

Střední odborná škola ekologická a potravi-
nářská Veselí nad Lužnicí pořádá pro uchazeče  
o studium a jejich rodiče Den otevřených dveří, 
který se koná v pátek 18. ledna 2019 od 14 do 
18 hodin.

Program:
• prohlídka školy a domova mládeže
• informace o studijních oborech a přijíma-

cích zkouškách
• prohlídka školního terária s chovem hadů 

a ještěrek
• prohlídka školního akvária s chovem 

exotických ryb 
• exkurze do školního minipivovaru, ochut-

návka nealkoholických a alkoholických piv
• ochutnávka mléčných výrobků ze školní 

minimlékárny 
• prezentace akciové společnosti Madeta, 

závod Planá n. L., ochutnávka sýrů

Zveme všechny uchazeče a jejich rodiče  
k návštěvě školy!  

Ing. Ladislav Honsa, ředitel školy

SETKÁNÍ ANONYMNÍCH ALKOHOLIKŮ 
každé úterý od 18 hodin na faře ČCE v ulici 28. října

kontaktní osoba - Bohuslav, Tel. 602 126 685

Nina Cibulková
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ZO ČSCH SOBĚSLAV 
          ZVE NA 
  BURZU A TRHY
  K nákupu drobného zvířectva, 

         farmářských produktů 

        a chovatelských potřeb

 6. 1. 2019

    od 7 do 11 hod      areál chovatelů

Dne 24. 11. se v soběslavské sportovní hale 
odehrálo charitativní utkání pod taktovkou 
Florbalu Soběslav. Zápas s Florbal Chomu-
tov v rámci 1. ligy žen naše holky vyhrály 
v poměru branek 8:4! Navíc jsme pro Dětský 
domov Radenín vybrali krásných 12 200 Kč! 
Děkujeme všem zúčastněným!!! 

Ženy se nyní stále drží na předních místech 
tabulky 1. ligy a zažívají tak zatím nejlepší 
sezonu v této soutěži. Kdy můžete přijít naše 
děvčata podpořit na domácí utkání, hledejte 
zde: www.ceskyfl orbal.cz/souteze/elitni/
prvni-liga-zen/

Jana Pavlíková

Hráli jsme pro dobrou věc!

VESELÍ NAD LUŽNICÍ ZVE 

PROGRAM KD VESELÍ NAD LUŽNICÍ – LEDEN 2019 

•  Čtvrtek 3., 10., 17., 24. a 31. ledna 
VÝSTAVA RETRO KOČÁRKŮ ZE SBÍRKY MARKÉTY KUBOVÉ
PŘIJĎTE SE VRÁTIT V ČASE, V ČEM BABIČKY NAŠE A MOŽNÁ 
I MAMINKY VOZILY DĚTI A PANENKY. 

• Středa 9. ledna 
LISTOVÁNÍ ZA ÚČASTI AUTORA MICHALA KAŠPÁRKA 
– HRY BEZ HRANIC  
Publicista a komentátor Michal Kašpárek se ve své ajťácké gro-
tesce strefuje do současných kultů efekti vity, kreati vity nebo 
fl exibility a předkládá mrazivý i krutě vti pný pohled na gene-
raci Y. Účinkují: Věra Hollá a Jiří Ressler (alt. Pavel Oubram). 
Víceúčelový sál KD od 19:00 hodin, vstupné: 120 Kč.

• Úterý 22. ledna 
SPISOVATELÉ DO KNIHOVEN – ONDŘEJ HANUS
Básník, překladatel a literární publicista Ondřej Hanus vystudo-
val bohemisti ku a překladatelství na Filozofi cké fakultě Univer-
zity Karlovy, byl redaktorem a šéfredaktorem časopisu Psí víno, 
vydal básnické sbírky Stí nohrad (Weles, 2008), Výjevy (Host, 
2013) a v roce 2017 Volné verše, které mu vynesly Magnesii 
Literu 2018. Městská knihovna od 18:30 hodin, vstupné: dob-
rovolné. 

• Pátek 25. ledna 
SÝROVÝ RAKLETOVACÍ VEČER 
víceúčelový sál KD od 19:00 hodin, vstupné: 420 Kč. Počet míst 
je omezen, nutná předchozí rezervace�  

Michaela Jindová, KD Veselí n. L.
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Mikuláš na ledě

Mikuláš a jeho pomocníci na 
ledovou plochu nechodí moc 
často, čertům totiž bývá u ledu 

zima. Na první prosincový 
trénink se však podívat přišli, 
aby na vlastní oči viděli, jak 
děti poslouchají paní trenér-
ky, jak se snaží a jaké udělaly 
pokroky. Všichni předvedli, co 

umí a dostali sladkou odměnu. 
Děkujeme Mikulášské druži-
ně Soběslavské chasy mladé za 
zpestření tréninkové dřiny.
Přejeme všem dětem, jejich 
rodičům i Vám čtenářům 

krásné Vánoce a dobrý skluz
v novém roce.

KK Soběslav

  FOTBAL

Zpráva o činnosti FK 
Spartak Soběslav - sezona 
2018/19 .

Družstvo mužů se po pre-
miérovém roce zabydle-

lo v divizi a zejména na domácím hřišti 
se fotbalem baví. Podařilo se nám udržet 
kvalitní kádr pohromadě a ještě ho doplnit 
o Vojtu Zemana z Písku. V náročné soutě-
ži se nám v první polovině podařilo uhrát 
19 bodů, což je těsně pod naším očekává-
ním. Každopádně přes zimu nás čeká leh-
ká rekonstrukce mužstva, na cestě k nám 
je nový brankář Pícha (Rudolfov), stoper 
Novák (Bernartice) a ještě tři jména jsou 
v hledáčku. Tu bych zatím nechtěl pro-
zrazovat. Do přípravy by se měli zapojit 
i naši dorostenci. Studený, Wimmer, 
Pokorný... Zimní příprava je naplánována 
včetně soustředění. Úkolem do jara bude 
zlepšení tristní bilance venkovních utkání 
a alespoň se přiblížit 46 bodům z minulé 
sezony.

Dorost pod trenérem Kučerou ožil a hraje 
na špici 1.A  třídy. Postupu do KP bychom 
se nebránili. Kvalitnější juniorská soutěž 

by byla dobrou přípravou na přechod mezi 
dospělé. Cílem samozřejmě je zabudovat 
vlastní odchovance do A týmu. 

Starší a mladší žáci hrají v 1.A třídě 
na 7. a 3. místě. Záměrně tyto kategorie 
hodnotím dohromady, protože mladší kluci 
pravidelně doplňují starší kategorii, takže 
jejich výsledky se dají hodnotit velmi po-
zitivně. 

Co se týče třetí kategorie přípravek, kadeti 
hrají s trenérem Klimtem okresní přebor. 
Mladší přípravka s trenérem Petrů a Mar-
šíkem hrají tu samou soutěž mladších roč-

níků a již tradičně odvádějí 
skvělou a velmi důležitou 
práci ve fotbalových začát-
cích našich dětí.

Nejmenší, předškolní dětičky jsem si vzal 
na starost od léta já s Tomášem Fialou, 
Jirkou Peltánem a Davidem Jelínkem. Na-
šim cílem je děti přivést k pohybu, ať už 
se v budoucnu budou věnovat jakémukoli 
sportu. Závěrem bych rád poděkoval městu 
Soběslav a všem sponzorům za jejich pod-
poru. Díky. S přáním šťastného nového 
roku.          Marek Nývlt

Předseda FK Spartak Soběslav

Přátelské zápasy
27. 1. U19 Č.B. 11,30 h České Budějovice

3. 2. Ledeč 11,00 h Stará Hlína

9. 2. Jankov bude 
upřesněno Třeboň

16. 2. Milevsko 12,00 h Milevsko

24. 2. Lom bude 
upřesněno Sezimovo Ústí

2. 3. Třeboň 11,30 h Třeboň
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AMK Soběslav ve spolupráci s VCC Soběslav zve všechny zájemce 
o motorismus, a motocykly zvlášť, dne 12. 1. 2019 (sobota) do areálu 
AMK Soběslav u letiště. Proběhne zde již 19. ročník tradičního 
závodu „padesátek“. Kdo má zájem přímo se zúčastnit, může se zapsat 
do přejímky startujících již od 9.00 hod. 12. 1. 2019 přímo v areálu 
AMK u letiště, nebo v předstartovní registraci na www.fi chtl.karvanky.
cz. Diváky bude zajímat časový sled akce. Areál bude otevřen od 9.00 
pro registraci závodníků. Od 11.15 proběhnou rozjížďky jak kategorie 
Klasik tak kategorie Sport. Ve 12.30 bude odstartován první fi nálový 
závod kategorie Klasik, ve 13.45 se odmávne fi nále kategorie Sport.
Jedná se o závod vytrvalostní (60 min). Další podmínky se dozví 
startující na místě. Minulý rok se závodu zúčastnilo 104 závodníků, 
o souboje a zajímavou podívanou nebyla nouze! Přijďte povzbudit 
všechny závodníky! Samozřejmě nebudou chybět stupně vítězů 
a večerní zábava v hospůdce v Klenovicích. Občerstvení na místě 
zajištěno. 
                  

OFF – ROAD FICHTEL DAY 2019
12. 1. 2019

 11.15 h rozjížďky, 12.30 h fi nále!

Za AMK Soběslav – 1.Motocyklová,  Petr Sluka  Tel. 775 954 023

POČET STARTUJÍCÍCH BUDE OMEZEN  
NA  max. 200 JEZDCŮ!!!

 Možnost předstartovní registrace :
www.fi chtl.karvanky.cz, fd2019@seznam.cz

Předstartovní registrace končí dne 11. 1. 2019 v 23.59 h

Pozn.: Příjezdové cesty k areálu AMK 
budou značeny symbolem FD 2019.

POZVÁNKA NA 19. ROČNÍK OFF – ROAD FICHTEL DAY 2019

INZERCE

VEŘEJNÁ BRUSLENÍ 
ZS - leden 2019                          

program sportovišť TJ Spartak 
na http://spartaksobeslav.isportsystem.cz/

ÚTERÝ   1.1. 14,00 - 15,45
STŘEDA   2.1. 10,00 - 11,45
NEDĚLE   6.1. 14,00 - 15,45
NEDĚLE 13.1.  14,00 - 15,45
NEDĚLE 20.1. 14,00 - 15,45
NEDĚLE 27.1. 14,00 - 15,45

Vstupné 40 Kč 



KOUPĚ
• Koupím sbírku známek Tel. 7 22 777 672

• Koupím obrazy, šavle a vojenské předměty, rádia, 
hodiny, nábytek, porcelán, knihy a jiné staré věci. 
Jednotlivě, sbírku nebo pozůstalost. Tel: 721 707 587

• Koupím garáž na „Moskvě“. Zn. spěchá. 
Tel. 721  411 898

• Koupím byt v Soběslavi, lokalita ul. Na Ohradě nebo 
Žižkova. POZN: nejsem realitní kancelář. 
Tel: 603 977 154 

• Koupím dům, byt nebo chatu v Soběslavi a okolí. 
Tel. 776 092 862

• Nutně hledám ke koupi slunný byt 2+1 nebo 3+1 
v Soběslavi. Tel. 737 562 619 

• Hledám ke koupi dům nebo chalupu na Soběslavsku. 
Zahrada výhodou. Tel. 724 131 747

PRODEJ
• Nemovitosti – www.inrekareality.cz

OSTATNÍ
• Pronajmu garáž na Moskvě. Tel. 604 186 115

ŘÁDKOVÁ INZERCE

Jitka Chmelařová, 725 192 566
www.reality-chmelar.cz

PRODEJ A PRONÁJEM NEMOVITOSTÍ, 
OSOBNÍ A VSTŘÍCNÝ PŘÍSTUP, 

NACENĚNÍ TRŽNÍ CENY ZDARMA

Sladká zakázková výroba:
• Makronky
• Cupcakes
• Sladké bary
• Moderní narozeninové 

dorty - Drip cakes
• Společenské akce
• Svatební bary a dorty

Telefon: 731 780 316
Adresa-výrobna: Wilsonova 148/5, Soběslav
Objednávky a dotazy e-mail:pecemeslaskou@post.cz
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M BELT s.r.o.       založeno 1990

hledá do provozu v Soběslavi (bývalý 
Otavan) do trvalého pracovního poměru 

technika na kompletaci 
a servis transportních pásu a řemenů. 

Požadujeme dobrou manuální zručnost, fl exibilitu a ŘP sk. B

Více o volné pozici na www.mbelt.cz

tel./fax.: 381 521 162               info@mbelt.cz

HOKEJOVÉ ZÁPASY 
  6.1. – 9:30 h - DOROST - IHC PÍSEK

11.1. – 18:30 - JUNIOŘI - IHC PÍSEK

12.1. – 10:00 h - MŽ, SŽ - IHC PÍSEK

12.1. – 16:00 h - 4. TŘÍDY - SLAVOJ Č.K.

13.1. – 9:00 h - DOROST - HC STRAKONICE

13.1. – 11:30 - JUNIOŘI - HC TÁBOR

13.1. – 17:00 - MUŽI - HC TÁBOR „B“

19.1. – 10:00 h - 3. třídy - SLH J.Hradec, HC TÁBOR

19.1. – 13:30 h - MŽ, SŽ - TJ LOKOMOTIVA VESELÍ N.L.

20.1. – 9:30 h DOROST - HC PELHŘIMOV

25.1. – 18:30 h - JUNIOŘI - HC PŘÍBRAM

26.1. – 10:00 h - 4. TŘÍDY - HC TÁBOR

27.1. – 17:00 h - MUŽI - HC VIMPERK

Nábor do oddílu ledního hokeje probíhá každou středu 
od  17:35 h  a sobotu od 8:45 h – kontaktní osoba pro infor-
mace ohledně náboru: Mgr. Vladimír Máca – 774 889 489.



NOVĚ ZAHÁJEN PRODEJ 
HUTNÍHO MATERIÁLU

JEKLY, TRUBKY, PÁSOVINA, KULATINA, 
ROXORY, KARI SÍTĚ, PLECHY VČETNĚ 
TRAPÉZOVÝCH A JINÉ.

PROVOZOVNA:   MARTIN NOVOTNÝ, 
         NEDVĚDICE 1
         TEL. 607 251 503
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Všem našim zákazníkům  
děkujeme za projevenou 
důvěru v roce 2018 a pře-
jeme vše nejlepší, hodně 
zdraví, mnoho osobních  
i pracovních úspěchů  
v novém roce 2019.

Firma N+N Soběslav s. r. o. 
Zdeněk Nouza
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GEODETICKÉ PRÁCE
Ing. PETR SEDLÁČEK

Tel.: + 420 605 163 108

KANCELÁŘ:
tř. Dr. Edvarda Beneše 286/5

392 01 Soběslav 
(budova pošty, 1. patro)

www.geodeziejih.cz 
info@geodeziejih.cz
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